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  - Jesmo,  pripremili smo već ogrev, uzeli smo 15 metara drva. Smatram da će to biti sasvim
dovoljno za celu grejnu sezonu, jer  pretpostavljam da ova zima neće  biti toliko hladna, biće
blaža od  prethodne. Barem se nadam.  Ogrev ćemo plaćati  na rate, jer  je prilično skup, ali šta
ćemo, mora da se uzme.  
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